
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR LXI/2024 

z LXI sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

odbytej 18 kwietnia 2024 roku 

w „Domu Tradycji” ul. 11 Listopada 1 w Godzieszach Wielkich, o godz. 11.28 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

W sesji udział wzięło 12 radnych na ogólny stan Rady – 15 

Nieobecny  - radny Paweł Grabowski 

 

(Mandat radnego Sylwestra Biernata wygasł z dniem 18 maja 2023 roku z powodu śmierci – 

Postanowienie Nr 181/2023 Komisarza Wyborczego w Kaliszu I z dnia 31 maja 2023 roku 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Godziesze Wielkie) 

 

(Komisarz Wyborczy w Kaliszu I Postanowieniem Nr 616/2024 z dnia 12 kwietnia 2024 r. 

stwierdził wygaśnięcie z dniem 7 kwietnia 2024 r. mandatu radnego Mariusza Krzysztofa 

Szyszkiewicza wybranego do Rady Gminy Godziesze Wielkie w okręgu wyborczym nr 1 z listy 

nr 10 - KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ w wyborach samorządowych, przeprowadzonych 

w dniu 21 października 2018 r., z powodu wyboru na Wójta Gminy Godziesze Wielkie 

w wyborach samorządowych przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku) 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do nin. protokółu. 

 

W sesji uczestniczyli: 

− Wójt Gminy – Pan Józef Podłużny 

− Skarbnik Gminy – Pani Anna Szubert 

− Radna Rady Powiatu Kaliskiego, Sekretarz Gminy – Pani Małgorzata Banaś 

− Sołtysi sołectw gminy Godziesze Wielkie 

 

 

Projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad.  

2. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości niezabudowanej położonej we wsi 

Saczyn, gmina Godziesze Wielkie, 

b) udzielenia dodatkowej pomocy finansowej Powiatowi Kaliskiemu na realizację 

zadań inwestycyjnych w pasie dróg powiatowych na terenie Gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) uchylenia uchwały nr III/17/2018 Rady Gminy Godziesze Wielkie z dnia 

21 grudnia 2018 roku w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy 

Godziesze Wielkie w Zgromadzeniu Związku Komunalnego Gmin „Czyste 

Miasto, Czysta Gmina”, 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na 2024 rok, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2024-2032. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 



 2 

Punkt 1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy – Kobyłka Mirosława na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym o godzinie 11.28 otworzyła LXI Sesję 

Rady Gminy Godziesze Wielkie, powitała zebranych na sesji. 

 

Poinformowała, iż Komisarza Wyborczy w Kaliszu I Postanowieniem Nr 616/2024 z dnia 

12 kwietnia 2024 r. stwierdził wygaśnięcie z dniem 7 kwietnia 2024 r. mandatu radnego 

Mariusza Krzysztofa Szyszkiewicza wybranego do Rady Gminy Godziesze Wielkie w okręgu 

wyborczym nr 1 z listy nr 10 - KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ w wyborach 

samorządowych, przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r., z powodu wyboru na 

Wójta Gminy Godziesze Wielkie w wyborach samorządowych przeprowadzonych w dniu 

7 kwietnia 2024 roku. 

 

Następnie stwierdziła, że zgodnie z potwierdzoną obecnością w aplikacji eSesja aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

 

Przedstawiła porządek obrad 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad.  

2. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości niezabudowanej położonej we wsi 

Saczyn, gmina Godziesze Wielkie, 

b) udzielenia dodatkowej pomocy finansowej Powiatowi Kaliskiemu na realizację 

zadań inwestycyjnych w pasie dróg powiatowych na terenie Gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) uchylenia uchwały nr III/17/2018 Rady Gminy Godziesze Wielkie z dnia 

21 grudnia 2018 roku w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy 

Godziesze Wielkie w Zgromadzeniu Związku Komunalnego Gmin „Czyste 

Miasto, Czysta Gmina”, 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na 2024 rok, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2024-2032. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy 12 głosami „za” przyjęła przedstawiony porządek 

obrad po zmianach. 

 

Lista imienna: 

ZA: 12 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska, 

Ryszarda Wojtynka) 

 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad po 

zmianach 12 głosami „za”. 

 

 

Punkt 2. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym 

 

Podłużny Józef – Wójt Gminy – Proszę Państwa, w okresie międzysesyjnym miałem 

przyjemność zrealizować kilka ważnych zadań. Przy tym podkreślę, nie odbyły się one z 

jakimś nadmiernym pośpiechem, tak żeby kogokolwiek postawić przed faktem dokonanym. 

Było to efektem postępowań przetargowych przeprowadzonych w jasny, bardzo konkretny 

sposób. Miałem przyjemność wespół z Panią Skarbnik na podpisanie kilku bieżących umów: 

1) Pierwszą taką z bieżących umów to umowa na wykonanie drogi łączącej drogi do 

miejscowości, w kierunku miejscowości Józefów. Bo niestety z przyczyn formalnych 

nie byliśmy w stanie całego tego ciągu drogowego wykonać. Wykonamy odcinek. 

drogi w stronę Józefowa. Wykonawcą prac będzie Przedsiębiorstwo Budownictwa 

Drogowego w Kaliszu. Cena, jaka została nam zaoferowana, pozwoliła na wybór 

tegoż wykonawcy. Mieliśmy dwie oferty, obie, i to piękne zjawisko, świadczące o 

pewnych trendach na początku roku, jeżeli chodzi o wykonawstwo, obie oferty 

musieliśmy badać pod kątem rażąco niskiej ceny, bo w stosunku do zestawienia 

kosztów, jakie przewidywaliśmy na realizację tego zadania, oferty były poniżej 

wymaganego progu 70%. Także musieliśmy jednego i drugiego wykonawcę prosić o 

przedstawienie nam motywów, które wpłynęły na tak niską, korzystną dla nas cenę. 

2) Kolejne umowy, jakie podpisywaliśmy, były to umowy na I i II etap budowy 

kanalizacji sanitarnej na terenie wsi Stobno Siódme i Józefów. Etap I i etap II łącznie 

etapy obejmą cały odcinek wsi Stobno i Józefów do oczyszczalni ścieków przy ulicy 

Zadowickiej w Godzieszach. I w tym przypadku zgłoszone oferty, a w szczególności 

ofertę pana doświadczonego wykonawcy, który u nas wykonywał już roboty 

kanalizacyjne, także badaliśmy pod kątem rażąco niskiej ceny z przyczyn takich, po 

jakich wcześniej wskazywałem, poniżej zaplanowanych kosztów.  

3) Trzecią umowę, jaka w tym okresie powstała, jest to umowa na realizację zadania 

polegającego na rewitalizacji budynku mieszkalnego po osadnikach z pierwszej 

połowy XX wieku na terenie wsi Kakawa Kolonia. I w tym przypadku koszt realizacji 

zadania był zbieżny z naszymi przewidywaniami.  

 

W żadnej z tych wymienionych inwestycji nie musieliśmy dokładać do wartości, którą 

uwzględniliśmy w umowie.  

 

W okresie międzysesyjnym przydarzyły się też dwie bardzo ważne rzeczy, Pani Skarbnik 

dokonała podliczenia efektów finansowych roku 2023 i zawarła to w informacji o wykonaniu 

budżetu gminy za rok 2023. Chciałbym Państwu powiedzieć, że w doskonałej współpracy z 

Państwem, rok 2023 zamknęliśmy bardzo dobrym wynikiem, przy bardzo konkretnie 

prowadzonej polityce finansowej, zmierzającej do tego, żeby w szczególności obniżać koszty 

bieżące naszego funkcjonowania, bo te wykonaliśmy faktycznie zdecydowanie poniżej o 

prawie 10% poniżej przewidywań. Zamknęliśmy rok, ubiegły rok 2023 bardzo ładnym 

wynikiem, który zobrazowuje kwota 5.700.000,00 zł na plusie. Odnosząc to do, Państwo 
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uczestniczyliście w sesji, kiedy tuż przed świętami Bożego Narodzenia w roku 2022 

przedstawialiśmy Państwu projekt budżetu gminy na rok 2023. Każdy z drżeniem rąk z 

Państwa patrzył na ten duży zaplanowany deficyt budżetowy, który tam był uwzględniony. 

Upłynął rok, dobry rok 2023, kiedy pozyskaliśmy sporo środków zewnętrznych, szczególnie z 

programu Polski Ład. Te środki oraz konsekwentne ograniczenie wydatków bieżących 

doprowadziły do tego, że możemy mówić o bardzo korzystnym roku 2023, dzisiaj w tym 

sprawozdaniu mam przyjemność Państwu o tym powiedzieć. Jest to suma wysiłków i 

Państwa Radnych Gminy Godziesze Wielkie i naszych pracowników, którzy realizowali te 

zadania.  

W okresie międzysesyjnym zakończyliśmy proces rozliczeniowy projektów, które 

realizowaliśmy w roku 2023, projektów kwotowo dużych. W zakresie polityki społecznej i 

mogę powiedzieć z całą otwartością, że w okresie międzysesyjnym uzyskaliśmy informację o 

tym, że te działania zostają uznane za rozliczone bez uwag.  

Proszę Państwa, wspólnie mamy powody do radości. Kładę nacisk na słowo wspólne, bo to 

właśnie dzięki dobrej współpracy wszystko dobrze w roku 2023 się skończyło. I tej dobrej 

współpracy także w tym i w następnym roku Państwu życzę. 

 

 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy Godziesze Wielkie. 

 

Lista imienna: 

ZA: 12 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska, 

Ryszarda Wojtynka) 

 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie 12 głosami „za”. 

 

 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie, 

 

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że radni otrzymali projekty 

uchwał w wyznaczonym terminie, dziś nie będą odczytywane. 

 

a) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości niezabudowanej położonej we wsi 

Saczyn, gmina Godziesze Wielkie 

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 
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Kobyłka Mirosława - Przewodnicząca Rady – W związku z brakiem pytań poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr LXI/440/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości 

niezabudowanej położonej we wsi Saczyn, gmina Godziesze Wielkie – która 

stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 12 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska, 

Ryszarda Wojtynka) 

 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”. 

 

 

 

b) udzielenia dodatkowej pomocy finansowej Powiatowi Kaliskiemu na realizację 

zadań inwestycyjnych w pasie dróg powiatowych na terenie Gminy Godziesze 

Wielkie, 

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Kobyłka Mirosława - Przewodnicząca Rady – W związku z brakiem pytań poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

- Uchwałę nr LXI/441/2024 w sprawie udzielenia dodatkowej pomocy finansowej 

Powiatowi Kaliskiemu na realizację zadań inwestycyjnych w pasie dróg 

powiatowych na terenie Gminy Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 11 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska) 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

(Ryszarda Wojtynka) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

 

c) uchylenia uchwały nr III/17/2018 Rady Gminy Godziesze Wielkie z dnia 

21 grudnia 2018 roku w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Godziesze 

Wielkie w Zgromadzeniu Związku Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta 

Gmina” 

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Kobyłka Mirosława - Przewodnicząca Rady – W związku z brakiem pytań poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr LXI/422/2024 w sprawie uchylenia uchwały nr III/17/2018 Rady 

Gminy Godziesze Wielkie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie powierzenia 

reprezentowania Gminy Godziesze Wielkie w Zgromadzeniu Związku 

Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina” – która stanowi załącznik nr 

4 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 12 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska, 

Ryszarda Wojtynka) 

 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie 12 głosami „za”. 

 

 

 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na 2024 rok 
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Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Kobyłka Mirosława - Przewodnicząca Rady – W związku z brakiem pytań poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

- Uchwałę nr LXI/443/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Godziesze Wielkie na 2024 rok – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 11 

(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska) 

 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

(Ryszarda Wojtynka) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 2024-

2032 

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Kobyłka Mirosława - Przewodnicząca Rady – W związku z brakiem pytań poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr LXI/444/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Godziesze Wielkie na lata 2024-2032 – która stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 12 
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(Dariusz Bury, Rafał Gzil, Mirosława Kobyłka, Dariusz Malczewski, Radosław Marek, Ariel 

Miller, Robert Nosal, Józef Olszewski, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Maria Szymańska, 

Ryszarda Wojtynka) 

 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie 12 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 4. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Nie zgłoszono  

 

Punkt 5. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

 

Punkt 6. Wolne wnioski i informacje 

 

Miller Ariel – radny – To jest moja ostatnia sesja w roli radnego. Chciałbym podziękować za 

te dwie kadencje, za tą współpracę z Panem Wójtem, wszystkim radnym, sołtysom, 

wszystkim pracownikom urzędu, mieszkańcom, których spotkałem na swojej drodze. Za 

dobre słowa, za słowa krytyki, za uwagi, bo to też jest bardzo ważne. Gratuluję jeszcze raz 

nowemu wójtowi, wszystkim radnym, którzy zostali wybrani, nowym, tym, którzy się dostali 

ponownie. Gratuluję i życzę, żeby ta tradycja była podtrzymana i ta współpraca dalej 

funkcjonowała tak, jak do tej pory. Dziękuję.  

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady – „Szanowny Panie Wójcie, wiadomość o 

zakończeniu przez Pana pracy na stanowisku Wójta Gminy Godziesze Wielkie zasmuciła 

mieszkańców gminy. Natychmiast odżyły wspomnienia. Z głębi serca po nie sięgamy. 

Niezwykła, szlachetna, pełna empatii, wiedzy, honoru osobowość. Te wspomnienia ułożyły się 

w kształcie ogromnego serca. Serce za serce. Jest w nim obraz każdej wsi z naszej gminy. Wsi 

zadbanej, wyposażonej we wszystko, co pozwala łatwiej żyć. Jest wdzięczność ludzi starszych, 

bo nikt tak prawdziwie nie potrafi słuchać, rozumieć i wspierać. Są ludzie młodzi, którzy 

dojeżdżają do pracy zadbanymi drogami. Są dzieci. Pan Wójt to dobry kolega. Wita też się z 

nami, zaprasza do odsłaniania tablic pamiątkowych i wzrusza się, kiedy z biało-czerwonymi 

chorągiewkami w dłoni śpiewamy hymn Polski. Są rolnicy, wdzięczni z przydrożnych zagród, 

maków i kłosów zbóż, trzymają w ręce bukiet dla Pana Wójta. Są nauczyciele i sportowcy, 

chylą czoło przed Panem, Panie Wójcie. Na takiego przyjaciela zawsze można liczyć. Są 

członkowie organizacji społecznych, kół gospodyń wiejskich, ochotniczych straży pożarnych. 

Są sołtysi, radni, przedstawiciele zakładów pracy i przedsiębiorcy. Panie Wójcie, proszę 
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usunąć z pamięci sprawy trudne, a przyjąć wyrazy naszej wdzięczności. Każdy z gminy 

Godziesze Wielkie przyciska do serca medal z napisem Dziękujemy. 

Życzymy dużo zdrowia, satysfakcji z działań, które z tak wielkim zaangażowaniem i 

otwartością wykonywał Pan dla naszej, dla dobra naszej gminy. Na zawsze zostanie Pan w 

naszej pamięci, bo takich, jak Pan ludzi się nie zapomina. Dziękuję bardzo.” 

 

Chciałabym jeszcze podziękować zastępcom, wiceprzewodniczącym, przewodniczącym 

poszczególnych komisji, koleżankom, kolegom radnym za współpracę w kadencji 2018-2024. 

Słowo podziękowania kieruję również do Pani Radnej Powiatowej, Sekretarz Gminy Pani 

Małgorzaty Banaś, do Wicewójt Pani Alicji Jędrasiewicz, do Skarbnik Gminy Pani Anny 

Szubert. Dziękuję bardzo Pani Mirosławie Kubackiej za wsparcie, opiekę w radzie. Dziękuję 

sołtysom, samorządowcom, wszystkim, którzy przyczynili się do rozwoju naszej gminy. 

Także gratuluję nowo wybranym, wójtowi, radnym. W naszej radzie nie było polityki, 

byliśmy z różnych komitetów wyborczych, ale stanowiliśmy jedną radę. I życzę nowej radzie 

też oby tak było. Życzę wszystkim pomyślności, wytrwałości i sukcesów, wszystkiego 

najlepszego. Dziękuję bardzo. 

 

Podłużny Józef – Wójt Gminy - Szanowni Państwo, ja tekst Pani Przewodniczącej całkiem 

inaczej odczytałem, odczytałem to jako takie symboliczne tutaj nasze końcowe spotkanie, ale 

spotkanie przyjaciół. Proszę Państwa, przecież my się nie rozstajemy, przecież my nie 

rozbiegamy się w różne strony, najwyżej ciut inne funkcje będziemy pełnili, ale to w naszej 

przyjaźni to nic nie zmienia. Każdego z Państwa będzie mi brakowało, krócej, dłużej, ale z 

każdym razem powyżej tych 5-6 lat doskonale się znamy i sobie nie wyobrażam sobie, 

żebyśmy nagle w jakimś dniu zmienili dotychczasowe podejście. To dzięki poparciu ludzi, 

wyborców będę jednym z radnych Rady Powiatu Kaliskiego. Już dzisiaj Państwu z góry 

mówię, będę starał się o to, żebyśmy, tak jak w naszej radzie, przestali być politykami, 

przedstawicielami różnych partii. Dwa tygodnie temu, z wielkim wzruszeniem rozmawiałem 

z pracownikami, to wszystko minęło, bo racjonalne podejście mówi w ten sposób, przyjaciele 

co najwyżej zmieniają niewiele, korygują adres, swojego zamieszkania w tej gminie, co 

najwyżej, natomiast przyjaciółmi zostają zawsze, na zawsze. 

Proszę Państwa, miło, żeśmy współpracowali, nie było jakichkolwiek antagonizmów, no 

pewno, jako osoby stworzone do dialogu i do rozmów, rozmawialiśmy, przedstawialiśmy 

sobie różne poglądy na sprawy, ale nigdy w nas nie było jakiejś takiej bezinteresownej 

zawiści, chęci szkodzenia. 

Jest przepiękny pomysł filozoficzny pana, notabene za parę dni 300, rocznica urodzin tego 

człowieka, pana Emmanuela Kanta, który powiedział: „Postępuj tak, jak byś chciał, żeby inni 

postępowali wobec ciebie”. 

Starałem się tak postępować byliście Państwo przyjaciółmi, stworzyliście Państwo warunki 

do pracy, no pewno, że trzeba to modyfikować. Dzisiaj żeśmy pięknie tutaj podyskutowali za 

podpowiedzią Pana Radnego Roberta, czasy się zmieniają, to co było dobre 6 lat temu, 

upłynęło parę lat i jest niewystarczające i to się musi zmieniać.  

Będę Państwu starał się być pomocny. W czymkolwiek, będę starał się być pomocny, z 

drugiej strony będę się starał o to, żebyśmy i w powiecie byli dla siebie wzajemnie pomocni, 

tak jak byliśmy w radzie. Wójt bez pomocy radnych byłby bezradny jak dziecko. Podobnie 

jak starosta, bez wsparcia radnych znajduje się w takiej samej pozycji. Jestem przeciwnikiem 

polityki jestem przeciwnikiem na tak niskim szczeblu partyjności, uważam, że tak jak w 

naszej gminie udało się uniknąć, tak wyżej może uda się także uniknąć tego typu 

niepotrzebnych sporów, bo przed nami, przed Państwem, Panie Mariuszu, nowo wybrani 

Państwo Radni, ale i ci radni, którzy rezerwę będą stanowić, przed Państwem wielka robota, 

trudna, bo czasem nie wszystko jest takie proste, jak by się mogło wydawać.  
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Są różne implikacje, ale w dniu dzisiejszym wcale nie zamierzałem dawać jakichkolwiek 

nauk, mądrować się na temat co jest dobre, a co jest złe, bo Państwo doskonale wiecie, co jest 

dobre dla tej gminy i tego Państwu życzę. Jeżeli zechcecie, bardzo proszę, będę na wezwanie, 

będę na zaproszenie, współpracujmy, jeżeli uznacie, że będzie to korzystne.  

W Państwa imieniu w zasadzie powinienem kupić dla wszystkich z Państwa, ale pozwólcie, 

że na ręce Pani Przewodniczącej, która przez 5 i trochę roku prowadziła w przepiękny sposób 

nasze sesje, nasze spotkania, pozwólcie Państwo, wielkie podziękowania, ale to są 

podziękowania dla wszystkich z Państwa. Stworzyliście piękną atmosferę pracy, która 

zaowocowała wydaje mi się dość dobrymi wynikami działalności naszej gminy. Musi się ona 

rozwijać, musi się ona poprawiać, tak jak chociażby Pan Robert mówił, z jednej formy na 

nowocześniejszą. Wszystkiego dobrego.  

 

Kobyłka Mirosława – Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo. Tak jak Pan Wójt 

powiedział, na moje ręce złożone, ale to są dla wszystkich Państwa kwiaty. Dziękuję bardzo, 

na pewno przyjacielem gminy zostanę. 

 

 

 

Punkt 7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady 

Mirosława Kobyłka o godz. 1207 zamknęła obrady LXI sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

 

                  Protokółowała:         Przewodniczyła: 

 

    Inspektor ds. obsługi Rady Gminy        Przewodnicząca Rady Gminy 

            i informatyzacji urzędu      Godziesze Wielkie 

             Mirosława Kubacka     Mirosława Kobyłka 


